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Kérdés

„Mi lesz az idei ribizli- és málhaterméssel, avagy mi lesz a kistermelőkkel Nógrád megyében?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és
vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint Ön előtt is ismeretes Nógrád megyében a Börzsöny és Cserhát vidékén nagyon sokan élnek,
illetve egészítik ki jövedelmüket málna és ribizli termesztésből kistermelőként, vagy
őstermelőként . Az utóbbi időben egyre többen adnak hangot aggodalmuknak, hogy hasonlóan a
tavalyi év tragikusan alacsony felvásárlói áraihoz az idén is súlyos problémákat okozhat számukra
az alacsony felvásárlási ár .

Ezért kérdezem Miniszter Urat, mit tesz a minisztérium annak érdekében, hogy rendeződjön a
málna és ribizli termesztésből élők helyzete és hogy termékeiket a lehető legjobb áron értékesíteni
tudják, és ne legyenek az uniós csatlakozás vesztesei? Az elmúlt egy évben úgy érezhették, hogy
az ő munkájukra nincs szükség, hiszen nem hogy jobb áron értékesítették volna a terményeiket,
hanem zuhanásszerűen visszaestek az értékesítési lehetőségeik .

Várom megtisztelő válaszát .
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